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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2025-04-10

Närvarande: Joakim, Peter, Stewe, Dan, Per, Erling och Annika

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.

2. Ekonomin rapporteras vara i gott skick.

3. Protokoll från föregående möte godkändes.

4. Angående staket vid järnvägsspåret har man inte lyckats få kontakt med 
ansvariga för frågan.

5. Inget nytt angående brandstationen.

6. En ny skrivelse har gjorts till Tekniska förvaltningen angående att sänka 
hastigheten i byn men har inte fått respons.

7. Skolresa är planerad, skolrådet bör ha medel att täcka resan. Skulle något fattas 
kan byalaget bistå med det.

8. Planerat möte med HIF för att se över möjligheterna att få tillgång till kioskhuset 
vid fotbollsplanen. Dan jobbar på saken.

9. Joakim skriver informationsblad med kallelse till årsmöte. Delas ut snarast efter 
tryck, senast vecka 17.

10. Valborgsfirande vid fotbollsplanen 30 april kl 19. Förbereda kl 17.

11. Vårstädningen av Sjömellet planeras till 3 maj kl 10. Bryggorna läggs i samtidigt.

12. Rensning av vägrenar planeras till söndagen den 11 maj kl 10, samling vid 
boulebanan. 

13. Årsmöte 15 maj kl 19 på Solbacken. Förbereda kl 18:30.

14. Övriga frågor.
1. Barn har åter observerats vid ödehuset bakom BT. Huset bör rivas snarast, 
oklart hur man ska gå vidare med det.

15. Nästa möte blir direkt efter årsmötet på Solbacken.

16. Mötet avslutades.
Per knappade texten.


